中南大学"中国政府专项奖学金—高校研究生项目"申请流程

第一步 登录"留学基金委来华留学网站"(http://laihua.csc.edu.cn)注册并填写申请表。申请截止时间为 4 月 15 日。中南大学代码为: 10533。



第二步 交申请费 500 元人民币 (90 美元)。请在汇款单上注明申请人姓名、国籍、实际到账金额以及款项用途。

(申请费请汇至如下账户,户名:中南大学;账号:584657350276;银行代码:BKCHCNBJ970;开户行:湖南省长沙市中国银行中南大学支行)



第三步 申请人递交以下申请材料纸质文本(截至日期为4月15日):

- 1、《中国政府奖学金申请表》)(打印网上申请表并签名)。
- 2、最高学历证明。如申请人为在校学生,须另外提交本人就读学校出具的在学证明。中英文以外文本须附经公证的中文或英文的译文。
- 3、学习成绩单。中英文以外文本须附经公证的中文或英文的译文。
- 4、有效护照复印件。
- 5、来华学习或研究计划(不少于800字)。
- 6、两名教授或副教授的推荐信。
- 7、《外国人体格检查表》。
- 8、无犯罪记录。
- 9、申请费汇款单复印件。



第四步 通过审查后,中南大学将录取通知书及 JW201 表邮寄至奖学金生

联系方式: 中南大学国际合作与交流处留学生招生办公室(中南大学本部计算机楼 310 室)

地址:中国湖南省长沙市麓山南路 932 号,邮编:410083

电话: +86-731-88836661,88877515

传真: +86-731-88710136

电子邮件: <u>sic-csut@csu.edu.cn</u>

学校网址: www.csu.edu.cn, en.csu.edu.cn (英文)

Application for Chinese Government Scholarship for Postgraduate Study at CSU

Step 1 Log on CSC online application system for international students to register at http://laihua.csc.edu.cn, fill in the application form and submit it. The application deadline is April 15. CSU code: 10533.

Step 2 Pay the Application fee of RMB 500 or USD 90. Please write down your full name, nationality and actual amount on the bank note.

(The application fee should be sent to the following account:

Account Name: Central South University, Account No: 584657350276, Swift code: BKCHCNBJ970, Bank: Central South University Branch, Bank of China, Hunan, P.R.CHINA.)



Step 3 The following application documents must be submitted to Central South University by April 15.

- a. Print the online Application Form for Chinese Government Scholarship. Sign the form and paste a photo on it.
- b. Highest diploma (photocopy). Current students should submit official certificate of student status by their schools. Documents in languages other than Chinese or English should be attached with notarized Chinese or English translations.
- c. Academic transcripts: Transcripts in languages other than Chinese or English should be attached with notarized Chinese or English translations.
- d. Photocopy of your valid passport.
- e. Study or Research Plan (No less than 800 words).
- f. Two Letters of Recommendation from professors.
- g. Foreigner Physical Examination Form (Photocopy).
- h. Certificate of no criminal record.



Step 4 The admission notice and JW201 form will be mailed to the scholarship students who are evaluated as qualified students.

Contact information:

International Student Division, Office of International Cooperation and Exchange, Central South University, Changsha, Hunan, 410083P.R.China

Tel: +86-731-88877515, 88836661

E-mail: sic-csut@csu.edu.cn

Website: en.csu.edu.cn, www.csu.edu.cn (Chinese)